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Статья посвящена малоисследованным вопросам цифровизации государственного контроля (надзора). Автор рас-
сматривает положительные стороны процессов информатизации и автоматизации контроля для участников контроль-
но-надзорных отношений. Исследовано в этой связи значение данных процессов для обеспечения прав граждан и 
организаций. Приводится положительный опыт цифрового контроля, накопленный по линии разных ведомств. Под-
нимаются некоторые проблемы, возникающие в связи с внедрением цифровых форм контроля.
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The article covers the little-studied issues of digitalization of state control (supervision). The author considers the positive 
aspects of the processes of informatization and automation of control for the participants of control and supervisory relations. 
The importance of these processes for ensuring the rights of citizens and organizations is studied within this context. Positive 
experience of digital control accumulated by different departments is presented. Some problems arising in connection with the 
introduction of digital forms of control are raised.
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